
Zpráva o činnosti Spolku pro rozvoj GVN od minulé členské schůze ( od 15.10. 2021 do 15.11.2022 ) 

Na rozdíl od uplynulých dvou let, poznamenaných více či méně  různými opatřeními v souvislosti 

s nákazou  covid – 19, se vyučování a s tím i činnost Spolku pomalu vrátila k normálu. Vzhledem ke 

skutečnosti, že za minulá období  vznikl  určitý přebytek finančních prostředků , především z důvodu 

již zmíněných opatření , mohly být hrazeny v dostatečné míře  společné  aktivity studentů bez ohledu 

na členství ve Spolku. Byla to vyjímečná situace, řada dárců  například již neměla své děti ve škole, 

pro další období bychom se ale chtěli vrátit k podmínce úhrady a členství ve Spolku.Po určité stagnaci 

členské základny v minulosti  se v letošním roce počet opět navýšil a k 11.11. 2022 činil  počet členů 

96 ( z toho 41 z prvních ročníků ) , což je zhruba čtvrtina všech studentů gymnázia . Celkem tak bylo 

na členských příspěvcích vybráno  28.200 Kč , při čemž někteří plátci zaplatili víc než bylo 

stanoveno.Dalším příjmem byly sponzorské dary za 21.000 Kč . Stav účtu k 11.11. 2022 byl 

152.428,31 Kč , 31.12. 2021 pak 175.336,51 Kč. Jmenný seznam plátců za uplynulé období je uveden 

ve výpisech na transparentním účtu Spolku, kde si může každý ověřit   příjmy i prošlé platby. Vše je 

rovněž uvedeno v řádném daňovém přiznání za příslušný kalendářní rok. Úcet Spolku je veden u 

České spořitelny a.s.   Bankovní transakce jsou rovněž archivovány v listinné podobě v dokladech 

Spolku. Výše všech příjmů za období od 1.10. 2021 do 11.11. 2022 byla celkem 72.926,80 Kč ( z toho 

v roce 2021 5.950 Kč ).Celkové výdaje pak činily 104.222 Kč ( z toho v roce 2021 14.337 Kč ). 

Z uvedeného vyplývá, že rozdíl mezi výdaji a příjmy byl   31.295 Kč . Záporný rozdíl mezi příjmy a 

výdaji byl cílený vzhledem k situaci v předchozím období, kdy tomu bylo právě naopak. Příjmy vysoce 

převyšovaly výdaje a posláním Spolku není  kumulace finančních prostředků , ale účelné hospodaření 

s nimi ve prospěch aktivit  školy. A to se díky covidovým  opatřením nedělo , proto byly aktivity 

hrazeny  v poslední době poněkud štědřeji, aby došlo k vyrovnání mezi výdaji a příjmy. Podle dohody 

s vedením školy a studentskou samosprávou bylo uskutečněno financování  oblečení  s logem GVN, 

kdy jednotliví zájemci posílali peníze na účet Spolku, které byly následně použity na krytí faktury za 

toto oblečení , tyto položky nejsou zahrnuty do účetnictví Spolku jako takové, jsou však na účtu 

evidovány. Proto při konečném výsledku je nutné tuto částku odečíst od příjmů i výdajů . 

Plnění rozpočtových položek  bylo následující : 

Předpokládané příjmy  byly stanoveny na celkem  50.000  Kč , skutečné příjmy činily 57.626 Kč ( po 

odečtení příjmů na úhradu oblečení  ve výši 15.301 Kč ), což znamená  překročení o více než 10 %. 

Předpokládané výdaje  byly stanoveny na 70.000 Kč, skutečné výdaje pak činily 89.626 Kč, což 

znamená navýšení o zhruba  20% . Navrhovaný deficitní rozpočet byl tak pole původního plánu 

naplněn . 

Veškeré finanční transakce jsou evidovány v účetnictví, které provádí smluvně účetní firma Iva 

Fučíková, je uloženo u předsedy Spolku a lze do něj nahlížet. Hodnocené období činnosti Spolku se 

však datově  neshoduje s účetní roční uzávěrkou, která dle zákona musí být ukončena k 31.12. 

stávajícího roku .   

V uplynulém období  zaplatil Spolek ze svého rozpočtu celkem  89.626 Kč za částečnou nebo úplnou 

úhradu následujících akcí : 

Konference Vize Česka příštích 10 let v Táboře 5687 Kč, Divadelní představení JČ divadla v německém 

jazyce  4.650 Kč, Seminář FOKUS Tábor Blázníš, no a ? 4.000 Kč , v rámci vzdělávacích programů 



společnosti ACET pak 8.000 Kč za semináře o finanční gramotnosti mladých lidí, o skrytém nebezpečí 

internetu a závislosti na sociálních sítích, v oblasti sportovního vyžití pak částečně dopravu na 

lyžařský výcvikový  kurz v Krkonoších, sportovní kuŠumavě, startovné a dopravu na závody dračích 

lodí v Českých Budějovicích a Brně 39.600 Kč, v rámci vzpomínkové kampaně obětí holocaustu 

Kameny zmizelých, kámen se jménem Rudolfa Fantla,bývalého studenta popraveného v Terezíně 

v roce 1942 , 2.800 Kč. Na žádost vedení školy pak Spolek finančně ( poukázkami na knihy ) ocenil 

celkem 12 vybraných studentů za vzornou reprezentaci školy a tým orientačních běžců za umístění 

v republikovém finále 12.800 Kč, dále Spolek podpořil aktivity školní samosprávy studentů GVN 

částkou 10.000 Kč na charitativní jarmark a majáles.  Pro úplnost pak byla uhrazena částka 1.200 za 

vedení účetnictví ma zpracování roční uzávěrky firmě Iva Fučíková a poplatky za vedení účtu ČS a.s. 

vy výši  894 Kč. 

Zpráva o činnosti Spolku pro rozvoj GVN bude po odsouhlasení  zveřejněna na webových stránkách 

školy. 
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